
PROPOSTA D’ESCRIT ADREÇAT A SERVEIS TERRITORIALS I A LA 
CONSELLERIA D’EDUCACIÓ 

 

Benvolguts/des, 

 

En sessió plenària el Consell Escolar Municipal va acordar fer arribar a l’Administració 
competent en educació una necessitat que preocupa molt als centres educatius i que 
no permet oferir una atenció adequada als infants que més ho necessiten, durant 
l’espai de menjador escolar. 

La comunitat educativa representada al CEM considera que, la manca de vetlladors/es 
en horari de menjador suposa un impediment a l’hora d’oferir als infants amb NEE una 
atenció individualitzada i que s’adapti a les seves necessitats. 

Des dels propis centres, l’Ajuntament i les empreses que gestionen el servei s’intenta 
portar a terme mecanismes organitzatius que permetin disminuir la ratio dels grups, 
realitzar activitats en petit grup i d’altres iniciatives però que no solucionen finalment el 
problema que es planteja. 

Cal també tenir en compte que segons la resolució EDU/1468/2022, de 17 de maig, als 
centres ordinaris, l’atenció als alumnes amb necessitats específiques que requereixen 
una atenció especial de suport en l’espai de menjadors s’ha de dur a terme mitjançant 
els vetlladors que el departament incorpora per a l’atenció d’aquest alumnat durant el 
període lectiu.  

Per aquests motius, des del Consell Escolar Municipal de Sabadell es trasllada a 
l’Administració competent la necessitat que doti dels mitjans necessaris per 
l’acompliment dels dictàmens de les seves pròpies resolucions i que augmenti el 
número d’hores/vetlladors a tots els centres educatius que tinguin alumnat amb NEE 
però, especialment, aquells que aglutinin major nombre d’alumnat en situació de 
vulnerabilitat. 

Atentament, 

 

 

 

 

Plenari del Consell Escolar Municipal 
de Sabadell 
 

 

 

 

 

 


